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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
LISTOPAD 2021 

 
 

 
Termín jednání:  ČTVRTEK  11. listopadu 2021 
 
Místo jednání:  Restaurace U Dvou koček Tábor,  
 Svatošova 308/3 Tábor 39001 
 
Začátek jednání:  17:30 
  
Konec jednání:  20:45 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Jiří Tlustý, Roman Komenda, Petr Jindra, 

Kamil Vraspír 
 
Host: Lukáš Laštovička 
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
  
 

 

Navržený program jednání:  bod vede 

 1)  Úvod a schválení programu jednání  Dolejš 

 2)  Jmenování Ověřovatele zápisu  Dolejš 

 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů  Dolejš 

 4)   PP3 – zpětná vazba z jednání  Pazderník, Jindra, Komenda 

 5) Školské projekty 

  - ČEPS Cup 

  -  Subterra cup 

 6) informace z jednání manažerů  Matyáš 

 7) Informace komisí  předsedové komisí 

 8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy   Dolejš, Pazderník 

 9)   Zpráva o čerpání rozpočtu  Dufková 

 10) Rozpočet  Matyáš, Dufková 

  - rozpočet 2022 – příprava 

  - Dotace (svazová) - propagační předměty; publicita Jihočeského kraje   

 11) Ostatní 

  - připomínkování materiálů CE VV 

  - FBŠ Jihlava – email 

  - on-line schůzka pro oddíly 

  - Termín VH 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV a hosta 
jednání pana Lukáše Laštovičku. Následně VV schválil předložený upravený program jednání.  
               

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Kamila Vraspíra ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

V rámci tohoto bodu proběhla kontrola zápisu a plnění úkolů z minulého jednání VV.  

 

4) PP3 – zpětná vazba z jednání 
Michal Pazderník seznámil RVV s průběhem celé akce a za přispění i ostatních členů RVV, kteří byli přítomni 
rozebrali přínos této akce pro zúčastněné oddíly. 
 

5) ŠKOLSKÉ PROJEKTY 

Jiří Matyáš podal informace o přípravách turnajů ČEPS cupu a Subterra cupu na Jižních Čechách: 

ČEPS cup JČ Subterra Cup JČ 

Dívky  19 družstev 15 družstev 

Chlapci 47 družstev 30 družstev  

 

Petra Dufková, spolu s Michal Pazderníkem – hlavním koordinátorem pro Vysočinu (připraveno celkem 14 turnajů 
+ 4 krajská kola) : 

ČEPS cup VY Subterra Cup VY 

Dívky  11 družstev 12 družstev 
Chlapci 44 družstev          20 družstev 
 
 

6) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ 

Jiří Matyáš podal RVV informace ze 2 proběhlých jednání. Telekonferenční jednání, kde manažeři hovořili hlavně 
o tématech: Můj klub; Rozhodčí; KM; školní licence a o připravovaném workshopu „Komunikační kanály“. Další 
informace vyplynuly z osobního jednání manažerů, kde hovořili hlavně o financování regionu – schválení 
rozpočtu, KRR, kde definovali a rozebírali jednotlivé překážky v rozvoji regionů. 
 

7) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 
LK – Jiří Tlustý informoval RVV o práci LK, byl předložen písemný materiál. Informoval o uskutečněných 
jednáních LK. RVV předal informaci o odstoupení družstva FBŠ Jihlava z dětských soutěží 3+1 (5vz1, 5ve1 a 
5vp1). Mezi přítomnými proběhla rozsáhlá diskuse nad zpracováním nových rozpisů těchto soutěží a dále 
probíhala diskuse ohledně institutu 2002  
 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš podali informace o uskutečněných přesunech v rámci licencí rozhodčích. 
Informovali také o uskutečněné schůzce a telekonferenčního setkání rozhodčích, tzv. „Potlach rozhodčích“, druhá 
schůzka je naplánována na pondělí 15.11.2021. Jiří Matyáš ještě doplnil informace a pohovořil o zaslaném 
formuláři, který se týká zpětné vazby na rozhodčí.  
 

KMM – Petr Jindra informoval RVV o výběrovém řízení na pozice trenérů a asistentů pro výběrové týmy regionu. 
Proběhla informace a představení jednotlivých trenérů a asistentů.  
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RVV vzal informaci na vědomí. 
 

KRR – Lukáš Dolejš mluvil o plánovaném náborovém turnaji v Netolicích, který se bude konat 17.11.2021.   Jiří 
Matyáš na tuto akci domluvil maskota ČF a spolu s hejtmanem Lukášem Dolejšem se akce zúčastní. 
 

KPS – informace přednesl Kamil Vraspír. Spolupráce mezi rozhodčími – rakouský pár bude pískat v naší soutěži 
během celého hracího víkendu.  

 

KŽF – Roman Komenda informoval o proběhlém úvodním telekonferenčním setkání, kde probíhala hlavně 
diskuse okolo soutěží dívek. 

 

DK – Petra Dufková – proběhlo 1 jednání DK, které bylo zahájeno na základě podnětu rozhodčích. Toto jednání 
bylo ukončeno na základě zrychleného jednání. 

 

 

8) MLÁDEŽNICKÉ PROJEKTY, KCTM VYSOČINA A KCTM JIŽNÍ ČECHY 

Michal Pazderník informoval o převzetí materiálů ohledně Florbalu Vysočina od M. Peterky. Připravují se nové 
směrnice. 

 

9) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 

Petra Dufková připravila pro jednání RVV podrobné čerpání regionálního rozpočtu. Členové si nechali vysvětlit 
některé z položek čerpání rozpočtu. 

 

10) ROZPOČET 2022 

Jiří Matyáš informoval přítomné, že připravený předložený rozpočet 2022 byl schválen. V rámci bodu proběhla 
informace o přípravách vyúčtování Svazové dotace z JČ. 

 

11) OSTATNÍ 

Lukáš Dolejš předal slovo Lukáši Laštovičkovi, který pohovořil o dovednostních dnech. Jiří Matyáš informoval, že 
dovednostní dny budeme na regionu chystat až v roce 2022.  

 

- On-line schůzka pro oddíly  

Tuto schůzku navrhl Petr Jindra a společně s Jiřím Tlustým naplánují schůzku se všemi oddíly k přípravě na 
novou sezonu. Ohledně této plánované schůzky probíhala diskuse mezi přítomnými o nejlepší formě tohoto 
setkání. 

 

- Termín VH – 6. 5. 2022 
 

- FBŠ Jihlava – email 

RVV projednal email od FBŠ Jihlava ze dne 11.11.2021, kde FBŠ Jihlava informovala o nepodepsání smlouvy 
v rámci programu PP3, k dalšímu dořešení týkající se odstoupení družstev ze soutěže 5VZ1, 5VE1 a 5VP1 předal 
RVV LK.  

 

Úkol 11/2021 1: Zjistit, jestli může RVV místo po FBŠ Jihlava v rámci projektu PP3 Zelení skupina nabídnout 
jinému oddílu v regionu. 

     Termín: 25. 11. 2021 

               Zodpovídají: Jiří Matyáš 

 

- Připomínkování materiálů CE VV 
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Ekonomická směrnice (ES) – Na základě dotazů samotných rozhodčích, jednání Komise rozhodčích delegátů a 
dotazů některých oddílů, byla vyvolána široká diskuse ohledně navýšení cestovného zejm. pro rozhodčí a 
delegáty a regionální zaměstnance. RVV VYJČ tuto sazbu již několikrát v předchozích letech připomínkoval, 
v loňském roce byla připomínka vypořádána CE VV negativně s tím, že v té době byly ceny PHM na rekordně 
nejnižší úrovni. Členové RVV již tehdy namítali, že koronavirová krize přinese rapidní zdražení PHM v horizontu 
jednoho roku.  

Sekretáři regionu byli dotazováni, zda je využívání jejich soukromých vozidel hrazeno dle ES či v souladu 
s každoročně aktualizovanou vyhláškou MPSV. Cestovní náhrady jsou stále propláceny dle ES ČF. 

Vzhledem k množícím se dotazům z více zájmových oblastí (např. oddíly, rozhodčí) a na základě podrobnější 
diskuse mezi členy RVV, navrhujeme změnu Ekonomické směrnice pro rok 2022, konkrétně čl. VII Příspěvek na 
úhradu jízdních výdajů odst. 7; konkrétně navýšení stanovené sazby ze dne 1. 9. 2012. RVV se domnívá, že je 
adekvátní navýšení této sazby o 1 Kč na 5 Kč za 1 km jízdy.  

Členové RVV jsou si vědomi toho, že navýšení bude mít zásadní dopad na rozpočet celého spolku. Nikdy však 
nebylo vysvětleno, jak moc zásadní zásah do rozpočtu to bude. V případě, že se k situaci bude CE VV stavět 
znovu negativně, žádají členové RVV o sdělení podrobnější analýzy a vysvětlení okolností, které vedou ke 
stagnaci.   

 

 

Úkol 11/2021 2: Poslat připomínkování Ekonomické směrnice. 

     Termín: 15. 11. 2021 

               Zodpovídají: Jiří Matyáš 

 

 

Další jednání RVV: 2. 12. 2021 od 17:30 v Jihlavě, na jednání je ohlášen člen CE VV  Petr Galasovský. 

 
Jednání ukončeno ve 20:45. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Kamil Vraspír, jmenovaný ověřovatel 


